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REFERAT 

Saksnr. Sakstittel 

1.  Info fra rektor  

Informasjonssak v/ Solveig på vegne av Olav Solvang  
 

Oppfølgingssaker til rektor:  
 

• Status Amfi, uteområde og gangvei  

Svar: Vi vet at det tenkes oppstart april/mai 2024.   

Merknad fra FAU: Sikring av rødmerket skråning, i form av Amfi ved 1-4 trinns uteområder 

mangler fremdriftsplan. Det mangler også tilbakemelding fra rektor og EBE på sikring av 

gangsti og lys. 
 

• Resultater fra undersøkelsen rundt leksebevisst skole høsten 2022 – rektor 

sende til FAU, ref. møte 19.10.   

Svar: Rektor skal sende FAU en Powerpoint med svarene fra foreldrene. 

 

Det kom innspill i møte om at FAU også må spørre etter resultatet på vegne av alle foreldre og 

elever da det p.t. ikke foreligger en tilbakemelding etter at undersøkelsen ble gjennomført.   
 

• Bidrag fra FAU Fjellsdalen til skolen på 25 000,- som skal øremerkes og 

anvendes på hele elevmassen. Egen pott på kr. 2000,- til SFO. Dersom skolen 

ønsker å bruke bidraget på et kulturelt arr. må skolen organisere dette. Dersom 

skolen ønsker innkjøp av diverse kan FAU være behjelpelig, men trenger 

ønskeliste.   

Svar: Skolen har ikke behandlet dette ferdig. Vi kommer tilbake med svar senere. 
 

• Resultater fra Foreldreundersøkelsen utsendt desember, inkl. svar som 

omhandlet FAU. Svarfrist på undersøkelsen er 20. desember – til oppfølging i 

januarmøtet.  

Rektor skal dele svar med både SU og FAU når disse foreligger. FAU lager et innlegg på FAU 

sin fb-gruppe og så deler alle i FAU på sine trinn. Tiltak for å øke svarprosenten.   
 

• Annen info fra rektor?  

Ny rektor på plass fra 01.01.2024 Pål Berg Halvorsen. Det er kommet høringsforslag til nye 

kretsgrenser mellom Fjellsdalen og Lyshovden som FAU har fått videresendt. FAU blir tatt 

med i prosessen knyttet til kvalitetsoppfølgingen vår 2024, se skriv i epost om felles samling. 

  

Møte i Foreldrearbeidsutvalget (FAU) for Fjellsdalen skole 

Tidspunkt: 11.12.2023 kl. 19.00 – 20.30 Sted: Digitalt – møtelenke på mail litt før 

Møteleder: Solveig W Eriksen Referent: Bente Krakhellen 

Innkalt 

 

 

 

 

 

1. trinn (3 rom): Eva Skotheim, Morten Rougne, Kine Risberg 

2. trinn (3 rom): Henrikke Helland, Ina Therese Birkeland, Thao Dang Terfort 

3. trinn (2 rom): Bente Krakhellen, Torunn Rosenberg Aulie 

4. trinn (3 rom): Karina Eltvik, Ida Mjelde Hanstveit, Mette Didriksen  

5. trinn (3 rom): Georg Gundersen, Korina Kvinge Kjeseth, Anne Mari Høgseth 

6. trinn (2 rom): Kristine Eidesen 

7. trinn (3 rom): Hallgrim Hals, Linda Kristin Teigland, Trond Gulbrandsøy 

Rektor Olav Solvang 

Forfall: Olav Solvang, Kristine Eidesen, Morten Rougne, Ina Theres Birkeland, Thao Dang 

Terfort, Karina Eltvik, Ida Mjelde Hanstveit, Korina Kvinge Kjeseth, Mette Didriksen 

Vara:  



            

  

 

 

            

           
 
 

Saksnr. Sakstittel 

 

Innspill i møte om at FAU bør sammenfatte de sakene som det har blitt jobbet med denne 

høsten slik at ny rektor får anledning til å sette seg inn i det FAU har samarbeidet med skolen 

om.   

 

FAU etterlyser informasjon til foreldre og elever om ny rektor. Solveig følger dette opp med 

rektor (merknad: epost sendt rektor 15.12.23) 
 

2.  Økonomi  

Informasjonssak v/ Linda Kristin Teigland  

Gjennomført sokkedans/ disco. Etter at utgiftene er trukket fra sitter man igjen med ca 10 000 i 

overskudd. Rundt 323 barn som deltok fordelt på tre dager. Dette er omtrent samme tall som på 

arrangementet våren 2023. Det kom noe penger på vipps, men det er mest kontakter også denne 

gang.  
 

3.  Evaluering Disco   

v/ alle  

  

Læringspunkter å ha i mente til vårens disco, ref. nye regler for tilstedeværelse av FAU 

representanter med brannvernopplæring.  

  

Erfaringer:   

Den som er hovedansvarlig har også ansvar for å dra dansekonkurransene på musikkrommet og 

ellers holde oversikt over hvordan arrangementet forløper. Rollen som hovedansvarlig kan 

derfor ikke kombineres med rollen å ha ansvar for økonomien da den rollen innebærer å være 

mye ute fra lokalene der arrangementet er.   

Barna vil gjerne ha godteposer. FAU kjøper inn smågodt og så pakker foreldre/ FAU 

representanter disse når discoen har startet slik at FAU slipper å bruke en egen kveld til dette.   

  

Datoer for sokkedans/ disco for våren må deles så tidlig som mulig over nyttår.   

På første fysiske møte i januar må alle i FAU få en gjennomgang av brannrutinene slik at det 

ikke er så sårbart for gjennomføring. 

 

4.  Evaluering TV-aksjonen  

v/ alle  

Bente sjekket med TV-aksjonen hvordan dette løses på andre skoler. Dersom FAU skal ta et 

ansvar for å gjennomføre TV-aksjonen så bør skolen ha fokus på det som del av 

undervisningen. TV-aksjonen for Fjellsdalen kan gjennomføres enklere enn det gjøres i dag. 

Bøssebærere trenger ikke å bli rekruttert på foreldremøte, men kan oppfordres til å registrere 

seg selv på TV-aksjonen og møte opp. På denne måten slipper man også utfordringen til FAU 

med oppbevaring av personopplysninger.   

  

Konklusjon:   

Saken må drøftes på nytt før man eventuelt tar på seg ansvaret for videre gjennomføring av 

TV-aksjonen.   

 

5.  Invitasjon til FAU-samling i forbindelse med kvalitetsoppfølgingsmøtet 2024  

v/ alle  
 

Påmeldingsfrist 03.01.24. 
 

Datoer for samling er enten 08.01 eller 10.01 i Agnes Mowinckels gate 6, 8. etg.  



            

  

 

 

            

           
 

 

Saksnr. Sakstittel 

Innholdsmessig vil samlingene for FAU-representanter og rektor spisses inn mot oppdrag som 

FAU har fått fra rektor.   
 

FAU-leder har i epost 06.12.23 bedt rektor om å klargjøre oppdrag før FAU Fjellsdalen. 

Fungerende rektor ønsker at vi tar dette med ny rektor. Ny rektor er på plass 2. januar. Det blir 

for kort frist for FAU til å bidra inn på dette da påmeldingsfristen er 3. januar og møtet 

avholdes 8. og 10. januar. 

FAU ønsker likevel å samarbeide med rektor og skolen om kvalitetsoppfølgingen.   

 

6.  Høring skolekretsgrenser 

v/ alle 

Frist for å sende inn høringssvar er 5. januar 2024.  

Grunnet kapasitetsutfordringer ved Fjellsdalen skole foreslås det endring i skolekretsgrensen 

mellom Lyshovden oppveksttun skole og Fjellsdalen skole. En eventuell endring gjelder for 

elever med adresse Bråtet Terasse nummer 4, 6, 8,10,12,14-32 og Bråtet nummer 

120,122,124,126,128,130,132,134,136 og 138. 

Beboer Alexander Monsen (bor på adresse Bråtet 122 i Nordre Bønes Sameie) har henvendt 

seg til rektor og FAU. Han har barnehagebarn som i dag sogner til Fjellsdalen skole. Monsen 

søker støtte fra FAU på at barna i Nordre Bønes sameie ikke blir splittet. Dersom 

høringsforslaget vedtas vil det resultere i at 4 barn i 4 ulike kull (fra 2019-2022) som eneste 

barn i gaten må starte på Lyshovden.  

 

Det ble brukt mye tid på å drøfte denne saken på møtet og det er ulike meninger og perspektiv 

innad i FAU.  Innspill i møtet:   

• FAU er opptatt av at skolen må ha plass til de elevene som er der. Det er ikke 

noe som tyder på at elevgrunnlaget til Fjellsdalen kommer til å bli mindre.   

• FAU skal jobbe for barna som er elever på Fjellsdalen i dag og det kan være å 

gå utover FAU sin rolle å tale en rekke i et sameie sin sak. Innspill om at Sameiet 

bør sende inn sitt eget høringssvar hvis mulig. Solveig informerte om at det i 

høringsinvitasjonen er presisert at de ber om innspill fra skoleledelse, FAU og SU. 

Det kom innspill om at alle som er berørt har anledning til å komme med en 

uttalelse i saken.    

• Fortettningsplan både på Bønes og Kråkenes. Skolen må tilpasses nærmiljøet 

og ikke omvendt. Skolen er helsegodkjent for det elevtallet som den har i dag, men 

den har ikke uteareal som er stort nok. Har dispensjon for dette.    

• FAU kan uttale seg på generelt grunnlag om at man ikke bør splitte et sameie 

eller borettslag.   

• Det foreligger konkrete forslag til hvordan skolen kan utvides, men disse 

planene har Bergen kommune avslått med begrunnelse i at det ikke er et 

plassproblem ved Fjellsdalen skole.  

 
Denne saken har mange perspektiv og det er ulike vurderinger innad i FAU hvorvidt FAU som 

organ skal støtte eller ikke støtte forslag om å flytte skolegrensene.   

 

Konklusjon:   

Solveig lager et utkast til høringssvar som er av mer generell karakter som diskuteres videre på 

Spond.  

 

Innspill til utforming av høringssvaret:  



            

  

 

 

            

           
 
 

Saksnr. Sakstittel 

ikke nødvendig å konkludere. Høringssvaret kan belyse saken og inneholde flere sider. FAU 

bør ikke gå inn i enkeltsaker. Ønskelig at FAU belyser utfordringen med at skolen ikke er 

tilpasset det elevtallet det er p.t. og at Bønes er i vekst. Høringssvaret kan samtidig støtte at det 

er ugunstig at barn i samme sameier/borettslag ikke splittes. Det bør komme frem at FAU 

mener at flytting av skolegrenser er en kortsiktig løsning.   

 

Merknad: utkast til høringssvaret ble gjennomarbeidet i etterkant av møtet på Spond og 

endelig versjon ble godkjent. Svaret ble innsendt kommunen innen fristen.  

 
 

7.  Eventuelt  

v/ alle  

• Torunn informerer om at FAU representant for 1 og 2 trinn minner på at foreldre må 

huske å melde barna på/av langdagene 22/12 og 02/01. Torunn minner på for 3 trinn.   
 

• Neste møte ble foreslått til 22. januar. Møterekke for våren legges snarlig i Spond.  
 

 Godkjenning av referatet 

 

Referatet er godkjent på Spond 22. desember 2023 

 

Signatur:  

 


